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Februarja ne pozabimo komunale
Ko se zaključuje letošnje leto, pred-

vsem pa se izteka gradbena sezona, lah-
ko že postavimo pod lupo uresničevanje
programa dela komunalne skupnosti v
letu 1982. Ta program ima bolj zahte-
ven naziv, mi pa bomo navedli, da je
komunala predstavljena z individualno
komunalno rabo: kanalizacija, vodo-
vod, plin; cestnim gospodarstvom in
prometom ter kolektivno komunalno
rabo.

Za individualno komunalno rabo bomo
letos v naši občini namenili okrog 150 mili-
jonov dinarjev. To so precejšnja sredstva, s
katerimi smo v primarni kanalizaciji že po-
tegnili kanale za OŠ in VVZ Galjevica, za
Dom srednjih šol na Gerbičevi ter po Gro-
harjevi cesti. Do konca leta bo dobila kana-
lizacijo še osnovna šola Škofljica, pričeli pa
so tudi z izgradnjo kanalizacije varstvene
cone vodarne Brest.

Med sekundarnimi vodi smo pridobili ka-

nalizacijo v VS 103 Murgle in VS - 4 Boni-
facija, gradijo pa kanale v VS - 1 Trnovo.

Na tem mestu naj še omenimo, da so
odložili v leto 1983 izgradnjo kanalov, vo-
dovoda in plina za soseske VS-7 Brdo, VS-
Grba, RS-1 in RS-2. Ta enoletni pomik je
narejen zaradi odložitve uresničitve stano-
vanjskega programa.

Medtem ko se pri kanalizaciji nismo sre-
čali z rubriko, ki opozarja na pomanjkanje
finančnih sredstev, pa smo to lahko zabele-
žili pri vodovodu. Zaradi pomanjkanja de-
narja je bil prestavljen v prihodnje leto pri-
marni vodovod v Mestni log. Pomanjkanje
sredstev za individualno komunalno rabo je
nastopilo zaradi le delnega prispevanja 1,2
odstotka iz čistega dohodka organizacij
združenega dela. Te so sicer podpisale ustre-
zen samoupravni sporazum, ob zaključnem
računu pa so mnoge »pozabile« na to obvez-
nost. Neizpolnjevanje obveznosti bo imelo
dolgoročne posledice.

Pri primarnem vodovodu smo letos že
dobili Vodarno Brest in vodovod Opekarska
- Ižanska cesta,gradijo pa še vodovode La-

vrica - Škofljica - osnovna šola ter Večna
pot - Jamnikarjeva cesta. Na Škofljici bodo
trenutno zgradili le del predvidene primarne
vodovodne povezave z Ijubljanskim vodo-
vodom. Da pa bodo krajanom zagotovili
dovQlj vode, so se odločili, da bodo v Šepar-
jevem hribu postavili vodohran. Ponoči bo
akumuliral vodo iz sicer prešibkega vodovo-
da med Rudnikom in Lavrico, podnevi pa
bo z njo zagotovil dovolj vode za vse po-
trebe.

Med primarne vodovode smo letos uvrstili
vodovoda za VS - 103 Murgle in VS-4
Bonifacija. Zaključujejo pa z deli na vodo-
vodu Dobravica pri Igu.

Plinovodi bodo v večini zgrajeni do konca
leta. Med primarnimi plinovodi so vodi Pok-
ljukarjeva—Erjavčeva cesta, plinovoda po
Groharjevi, plinski regulatorski postaji
Jurčkova pot in Poklukarjeva, med sekun-
darnimi pa plinovod za VS-1 Trnovo in za
OŠ in VVZ Galjevica. Kot zaključena dela
pri plinovodih navaja komunalna skupnost
pri primaru plinovod Trnovo-Jurčkova ter
plinovod za stanovanjski kare ob Livadi. V

naslednje leto se bodo potegnila dela pri
primarnem plinovodu na Jamovi in tista, ki
so vezana na stanovanjsko gradnjo.

Na vrsti so mostovi
O cestnih pridobitvah smo poročali sproti.

Nekaj sto metrov asfalta na tej ali oni cesti
smo vedno slavili. Ob tem pa smo pozabili
na mostove, ki so po ocenah komunalne
skupnosti v naši občini bolj potrebni pozor-
nosti kot makadam. Od 147 mostov je le 15
tehnično primernih za promet. Ostali imajo
najrazličnejše pomanjkljivosti, ki grenijo
Ijudem življenje celo tako kot mostova v
Kneju in pri Babni gori. O podpeškem mo-
stu čez Ljubljanico le toliko, da bo narejen v
roku, če ne bo izraziteje ponagajalo vreme.

Na cesti Knej - Karlovica je bil dotrajan
most. Zaradi premajhnega pretoka je potok
pogosto poplavljal kmetijska zemljišča, 1-2
krat na leto pa poplavil tudi cesto. Delavci
Komunalnega podjetja TOZD komunalne
gradnje postavljajo most iz armiranega be-
tona z razpetino deset metrov. Končan mora
biti ta mesec, zanj pa bo potrebno odštcti
štiri milijone dinarjev.

Med obnovljene mostovc bomo končno
vpisali tudi most čez Gradaščico pri Babni
gori. Opornike bo imcl betonske, mcd njimi
bodo železne traverze, pokrit pa bo z leseni-
mi plohi. Ker je krajevna skupnost Polhov-
gradec poskrbela za les, bo komunalna
skupnost odštcla za ta most z 12-mctrskim
razponom le dva milijona dinarjcv.

Na komunalni skupnosti poudarjajo, da bi
bili mostovi prav gotovo v boljšcm stanju, čc
bi vzdrževalci bolj pazili nanje.

Med drugimi pridobitvami, ki jih je uvcd:

la v našo občino komunalna skupnost, nave-
dimo še pet nadstreškov na postajališčih
MPP, urejen dostop do gerontologije, ob-
novljene semaforske naprave in osvetljeni
prehodi za pešce na Tržaški in Jamovi cesti,
javno razsvetljavo na Vrhovcih ter popolno-
ma obnovljeno javno razsvetljavo v občini.
Odpravljene so bile mnoge pomanjkljivosti
na prižigališčih in drugih napravah na okrog
450 enotah javne razsvetljave po občini.

Če k tem najrazličnejšim objektom še en-
krat dodamo podatek, da priliv sredstev ni
bil po planu, ampak je zabeležen izjemno
močan izpad, lahko le čestitamo ljubljan-
skim komunalcem, da jim je uspelo uvesti
vzajemnost in solidarnost pri kreiranju pro-
grama individualne komunalne rabe.
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